

REACH Verordnung EG Nr. 1907/2006 / REACH Regulation EC No. 1907/2006

Hiermit teilen wir Ihnen mit, dass in dem/n folgenden von uns gelieferten Erzeugnis/Erzeugnissen, kein/e besonders besorgniserregenden/r Stoff/e (SVHC) der Kandidatenliste (Stand: 27.06.2024) über 0,1% gemäß Art. 33 der REACH Verordnung (Verordnung (EG) Nr. 1907/2006) enthalten ist/sind.

We hereby inform you that the following product(s) supplied by us do not contain any substance(s) of very high concern (SVHC) on the candidate list (as of 27.06.2024) above 0.1% according to Article 33 of the REACH Regulation (Regulation (EC) No. 1907/2006).

RoHS Richtlinie 2011/65/EU / RoHS Directive 2011/65/EU

Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS-Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

Bayerische Maßindustrie A. Keller GmbH erklärt hiermit, dass unsere Produkte RoHS-konform produziert werden

We hereby declare that our products are compliant to RoHS Directive 2011/65/EU of the European Parliament and the Council on restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic appliances.

Bayerische Maßindustrie A. Keller GmbH herewith declares that all of our products are manufactured in compliance with RoHS.

Verordnung (EU) 2019/1021 (EU-POP-Verordnung)

Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der Verordnung (EU) 2019/1021 (EU-POP-Verordnung)

We hereby declare that our products are compliant to the Directive (EU) 2019/1021 (EU-POP-Directive)

Hersbruck, den 19.08.2024

Geschäftsleitung

Florian Keller